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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 21  
ÚŘAD MĚSTSKÉ ČÁSTI 
DOPRAVNÍ KOMISE 
STAROKLÁNOVICKÁ 260, 190 16  PRAHA 9, TEL.: 281 012 911, FAX: 281 971 531, POSTA@PRAHA21.CZ 

VÁŠ DOPIS ČJ:   

 

Dopravní komise 

Městská část Praha 21 

Staroklánovická 260 

190 16  Hlavní město Praha 

ZE DNE:  

NAŠE ČJ.: UMCP21/09763/2018/KMS_DK/Koz 

SPIS. ZN.:  

VYŘIZUJE: JUDr. Vladimíra Kozáková 

TEL.: 777709604 

E-MAIL: vladimira.kozakova@praha21.cz 

DATUM: 11.06.2018 

 
Datum: 06.06.2018 
Čas konání: 16.00 hod.– 19.31 hod. 
Místo konání: Velká zasedací místnost ÚMČ Praha 21, Staroklánovická 260, Praha 9, 190 16 
Zápis č. 40 z jednání Dopravní komise Rady městské části Praha 21 
 
Přítomni pánové I. Birke, P. Mach, J. Slezák, RNDr. J. Sikač, CSc., J. Slánský, Ing. J. Brouček, M. 
Samec, Ing. J. Roušal, Ing. M. Kňákal, Mgr. T. Svoboda, R. Ladman; 
Tajemnice paní JUDr. Vladimíra Kozáková; 
 
Omluveni pánové Ing. M. Hájek, Ing. M. Čížek; 
 
Hosté paní K. Jakob Čechová, starostka MČ Praha 21;  
           zástupci spol. Domy pod Lipou + proj. kancelář – pánové F. Scholz, J. Dobrev, J. Filip,  
           Ing. P. Hnilička;  
           k cyklodopravě pánové Ing. K. Syrový a Ing. L. Březina;  
            Pan Ing. T. Kapal – rekonstrukce místních komunikací; 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Pan Ing. Milan Hájek, předseda DK pověřil vedením zasedání pana Milana Samce, který 
v 16.00 hod.  konstatuje, že DK je usnášení schopná, zahajuje zasedání. Předkládá návrh 
programu k hlasování: Pro 11, proti 0, zdržel se O 

 
b) Schválený program jednání: 

1/ Projednání umístění RD při Staroújezdské – Bydlení v Újezdě nad Lesy – přizvaná pí Ing. Báčová + 
projektant (před zasedáním DK je projekt k nahlédnutí v kanc.č. 7) od 16.00 hod. – přizve V.Kozáková 

2/ Cyklostezka – účast pana Ing. K. Syrového od 16.15 hod.- přizve pan Ing. J. Roušal 

3/ Dokončení projednávání studie Domanovická, Hulická – účast pana Ing. T. Kapala od 16.30 hod. – 
přizve pan Ing. J. Roušal 
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4/ Informace o mimořádném zasedání DK – vyhodnocení zavedení jednosměrného provozu, osazení 
info cedulí, podněty občanů (dne 08.08.18 od 16.00 hod. VZM); kdo se nebude moci zúčastnit 
připraví písemné připomínky 

5/ Řešení povolenek pro občany Ú/L + info z jednání na MHMP, ODA (31.05.2018) – rekonstrukce 
Českobrodská – pan Ing. M. Hájek 

6/ Informace pana P. Macha, cyklokoordinátora – řešení pohybu cyklistů v Ú/L  

7/ Průběžné info – zastávky MHD u Penny – pan Ing. J. Roušal 

8/ Průběžné info – pozemky pod hl. křižovatkou – pan Ing. J. Roušal 

9/ Přeložka silnice I/12 – průběžné info pan Ing. M.Kňákal 

10/ Průběžné info  - nová cyklostezka od budovy MČ K Veverkám – pan Ing. J. Roušal 

11/ Info o provedeném místním šetření za účasti Policie ČR na Rohožnické (28.05.2018)– kruháček – 
pan Ing. M. Hájek 

12/ Parkování cyklistů u žel. zastávky – info pan Ing. J. Roušal 

13/ Info o přípravě opravy ul. Zaříčanská – pan J. Slezák, místostarosta; pan J. Slánský 

14/ Různé – dokončení homogenizace Druhanická atd. 

 

c. Projednaná stanoviska, připomínky 

1/ „Bydlení Újezd nad Lesy“ – paní Ing. Jarmila Báčová požádala dne 14.05.2018 pod čj. 

UMCP21/08117/2018 o projednání dokumentace pro územní řízení v části, která se týká 

dopravního připojení vjezdů nových RD a nové účelové komunikace na komunikaci 

Staroújezdskou, výstavby účelové komunikace a nové návsi v Dopravní komisi Rady MČ 

Praha 21.  

Dokumentace byla představena zástupci společnosti a projekční kanceláře. Paní starostka 

informovala přítomné, že není žádoucí, aby došlo ke kácení lipové aleje při Staroújezdské. 

Místostarosta pan J. Slezák navrhuje jinak umístit projekt s ohledem na nežádoucí 

mnohonásobné dopravní připojení na Staroújezdskou.  

Rozbíhá se rozprava/závěr: Předkladatelé předloží řádně dopracovanou dopravní část – 

nezbytné kóty, bezpečné rozhledy, obalové křivky, k navrhovanému dopravnímu připojení 

písemný souhlas Policie ČR z hlediska bezpečnosti a plynulosti dopravy, zohledněno bude i 

umístění nové účelové komunikace podél pozemků stávajícího projektu v rámci 

navrhovaného řešení dopravního připojení, přesně bude vyznačeno, kterých dřevin, keřů MČ 

Praha 21 se dopravní připojení dotkne a jak bude tato věc řešena. Předkladatelé se mohou 

zúčastnit zasedání DK 08.08.18, pokud bude souhlasit předseda DK pan Ing. M. Hájek, jinak 

v řádném termínu: 05.09.2018.  
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Hlasování: Pro 11, proti 0, zdržel se O 
DK bere na vědomí. 

2/ + 10/ Do jednací místnosti je přizván pan Ing. K. Syrový a pan Ing. L. Březina, informují o 

projektu cyklostezky, která povede od křižovatky Čentická x Staroklánovická k Veverkám, 

resp. ke křížení Staroklánovická x Staroklánovická, k.ú. Újezd nad Lesy.  

     Je nezbytné přemístit stožáry VO – nacházejí se v cyklostezce, dojde k opravě propustku, 

který je částečně v havarijním stavu; věc je řešena ve sloučeném územním a stavebním 

řízení. Detailně na zasedání je řešeno vyústění cyklostezky na pozemní komunikaci 

Staroklánovickou. DK upozorňuje na nezbytnost již nyní/příp. následně (podle stavu 

připravenosti na TSK HMP, a.s.)  akci koordinovat s rekonstrukcí/opravou Staroklánovické – 

viz ostrůvek, zajistit vše pro bezpečné převedení a pokračování cyklistů, řešit zavádějící DZ – 

pokračování cyklotrasy atd. Předběžně je na zasedání projednán návrh na osazení svislého a 

vodorovného DZ. 

Hlasování: Pro 11, proti 0, zdržel se O 
DK bere na vědomí. 

3/ Do jednací místnosti přizván pan Ing. T. Kapal – detailně je projednán možný návrh na 

řešení dopravy v klidu, vč. řešení dopravy v pohybu ul. Domanovická – na základě dnešních 

podnětů bude dopracováno a elektronicky předkladatelem rozesláno DK. Rovněž bude el. 

rozesláno řešení ul. Hulická – viz výstup z minulého zasedání DK. Rozeslána bude i textová 

část, řezy atd. 

Hlasování: Pro 11, proti 0, zdržel se O 
DK bere na vědomí. 

4/ Pan M. Samec připomíná konání mimořádného zasedání DK a žádá o event. včasné zaslání 

el. připomínek do 01.08.2018 na adresu předsedy, tajemnice DK. 

Hlasování: Pro 11, proti 0, zdržel se O 
DK bere na vědomí. 

Změna programu – je předřazen bod 13/ Oprava Zaříčanské – měla by proběhnout v září t.r. 

Hlasování: Pro 11, proti 0, zdržel se O 
DK bere na vědomí. 

Z jednání se omlouvají do konce zasedání DK pánové J. Slezák, Ing. J. Roušal, J. Slánský. Pan 

Mgr. T. Svoboda se omlouvá na cca 10 minut. 

Pan P. Mach žádá o hlasování o změně programu – bod 6/ přesunout na další zasedání DK 

vzhledem k odchodu pana místostarosty, nepřítomnosti předsedy pana Ing. M. Hájka. 

Pan M. Samec vzhledem k nepřítomnosti pana Ing. J. Roušala navrhuje přesunout na 

následující zasedání DK body pana Ing. J. Roušala – č. 7/, 8/, 12/. 

Do jednací místnosti se vrátil pan Mgr. T. Svoboda. Počet přítomných: 8. 

Hlasování o změně programu: Budou projednány body č. 9/, 5/, 11/, 14. 
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Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se O 
 
Bod č. 9/ Pan Ing. M. Kňákal informuje o jednání, které měl na půdě spol. PUDIS – 
požadavek na využití některých místních komunikací pro staveništní dopravu – DK odmítá. 
Do návazných investic by bylo možné zahrnout staré cesty, které jsou využívané – návrhy lze 
el. zasílat panu Ing. Kňákalovi, jinak je mu doporučeno, aby se obrátil na paní 
Thomaidesovou, místní obyvatelku, autorku knih o Ú/L.  
Dokumentace pro DUR má být připravena do konce září 2018. 
 
DK upozorňuje, že MČ Praha 21 musí vyvíjet tlak na řešení a realizaci jedině s MÚK6. DK 
doporučuje oslovit vedení spol. ŘSD! 
Pan Ing. M. Kňákal individuálně osloví samosprávu.  
 

Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se O 
 
5/ Pan M. Samec vyjádřil své pohledy na řešení povolenek pro zbývající část rezidentů MČ 
Praha 21 s tím, že zdrží hlasování, nemůže vyslovit ano/ne. Členové vyslovují své názory, 
převažuje pohled nedovydat povolenky, protože by to bylo na úkor dojezdových časů MHD 
BUS. Nakonec se hlasuje o dvou návrzích ohledně „povolenek“:  
1/ Dovydat a časově omezit stávající – hlasování:      Pro 1; Proti 5, Zdržel se 2; 
2/ Nedovydat a ponechat stávající stav – hlasování: Pro 6, Proti 1, Zdržel se 1. 
 
Pan R. Ladman uvedl, že může z pověření pana Ing. J. Roušala sdělit informace k bodu č. 12/ 

Věc se řeší s novým náměstkem na SŽDC panem Ing. Maňasem, na SŽDC probíhá nové 

kolečko.  

DK bere na vědomí. 

Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se O 
 

11/ Paní Vladimíra Kozáková informuje DK o proběhlém místním šetření na ul. Rohožnická, 

Řešilo se zklidnění dopravy pomocí malého kruhového objezdu. Pan kpt. Šafrata proměřil 

místo a žádá o doplnění vlečných křivek pro vozy svozových společností, IZS. OMI – doplní do 

situace v co nejkratší lhůtě. 

DK bere na vědomí. 

Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se O 
 

14/ Byl představen požadavek HMP, zast. spol. Zavos, s.r.o. na dokončení homogenizace 

povrchu ul. Druhanické tam, kde je to s ohledem na bezpečnost a plynulost dopravy 

nezbytné – směrem k napojení na Staroújezdskou. Akce má být provedena ve stávající šíři na 

pozemcích ve svěřené správě MČ P21. 

DK bere na vědomí. 

Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se O 
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V různém – zaznívají požadavky (pan I. Birke) na přizvání redaktora ÚZ na zasedání DK – 

bude předáno p. Ing. M. Hájkovi k řešení.  

Do různého – OMI – pan R. Ladman žádá o řešení:  

Nové řešení vedení cyklistů v Rápošovské – bude řešeno na řádném příštím zasedání DK. 

Vyjádření ke studii spol. Ekospol – nový bytový komplex – napojení na Zaříčanskou. Pan M. 

Samec sděluje panu R. Ladmanovi, že členové DK se potřebují s materiálem dopředu 

seznámit, jedná se o rozsáhlejší materiál a vzhledem k délce zasedání DK, blíží se 19.30 hod. 

navrhuje, aby bod byl zařazen na řádné zasedání DK 05.09.2018. 

DK bere na vědomí. 

Hlasování: Pro 8, proti 0, zdržel se O 
 

V 19.31 hod. je zasedání ukončeno.  

Příští mimořádné zasedání DK proběhne 08.08.2018 od 16.00 hod. ve VZM. 

 
b. Závěr zápisu: 

a. Zapsala dne (den a podpis tajemnice) 11.06.2018, V. Kozáková 
b. Ověřil (den a podpis předsedy nebo jiného delegovaného člena): 

Pan Milan Samec dne 13.06.2018 – elektronicky, e-mailem. 
 

c. Přílohy: Samostatná – prezenční listina. 
 
 
 

 


